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Protokół nr 37/2022
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 22 marca 2022 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta;
3) Mikołaj Miścicki - radca prawny;
4) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6) Teresa Głuszek – kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta;

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:00 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad wszyscy radni byli obecni.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z 15 lutego 2022 r.
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4. Opinia komisji do wniosku grupy mieszkańców zwanej dalej inicjatorem
o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „X Opolska
Sztafeta Pływacka Olimpiad Specjalnych”.

5. Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.
6. Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania

gminy w tym zakresie.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem osób zgłaszających wnioski do porządku obrad, przewodniczący
komisji przeszedł do kolejnego porządku obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z 15 lutego 2022 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Ad 4.
Opinia komisji do wniosku grupy mieszkańców zwanej dalej inicjatorem
o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „X Opolska
Sztafeta Pływacka Olimpiad Specjalnych”.

Przewodniczący komisji przypomniał, iż komisja prosiła więcej środków na ten cel,
jednakże we wniosku kwota nie jest zwiększona. Poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie.

Sekretarz miasta wyjaśnił, iż wnioskodawca zawnioskował o taką kwotę, dlatego taka
została przyznana.

Grażyna Filipowicz zapytała, czy jest możliwość, aby strona urzędowa dała jeszcze
dodatkowe prezenty z logo miasta dla zawodników.
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Zbigniew Romanowicz odpowiedział, że za pewnie będą takie prezenty, ponieważ
patronat będzie udzielony od pani prezydent.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji, przewodniczący komisji
podziękował za wyjaśnienia oraz poddał pod głosowanie ww. wniosek grupy
mieszkańców:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 5.
Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.

Katarzyna Dysarz zapytała o opinie strony urzędowej, do jakiej klasy najlepiej zapisać
15 latka z Ukrainy, który nie zna jeszcze języka polskiego.

Zastępca prezydenta zwrócił uwagę, że zgodnie z rozporządzeniem rodzic decyduje,
czy dziecko z Ukrainy będzie uczyło się zdalnie według systemu ukraińskiego, czy
według systemu polskiego stacjonarnie. Z praktyki już wiadomo, że uczniowie
z Ukrainy ze szkół średnich, wyprzedzają wiedzą o około rok uczniów z Polski, jeśli
chodzi o przedmioty ścisłe.

Hanna Białas poprosiła stronę urzędową, aby spróbowała rozwiązać problem
dotyczący nauki języka polskiego dla dzieci z Ukrainy, które uczą się zdalnie po
ukraińsku.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż system wprowadzony przez rząd, w chwili
obecnej nie przewiduje nauki języka polskiego dla dzieci nie uczących się w szkołach
polskich. Natomiast niektóre szkoły językowe prowadzą zajęcia z darmową nauką
języka polskiego dla dzieci z Ukrainy. Prawdopodobnie takie zajęcia już zaczęły się
odbywać w szkole nr 6.
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Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Bożena Jankowska poinformował, iż
w gminie niebawem będzie kilka punktów nauki języka polskiego dla dzieci
z Ukrainy, które się uczą zdalnie. Podkreśliła, iż będzie to w ramach wolontariatu
prowadzonego przez nauczycieli.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji, przewodniczący komisji
podziękował za wyjaśnienia i powiedział, że komisja zapoznała się oraz przyjęła
ww. informację.

Ad 6.
Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania
gminy w tym zakresie.

Przewodniczący komisji poprosił o potwierdzenie, czy strategia na lata 2023-2024
zostanie opracowana do końca 2022 roku. Wyraził zadowolenie, że opracowanie
będzie realizowane w 100% ze środków zewnętrznych.

Teresa Głuszek, kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta potwierdziła, że
planuje się do końca bieżącego roku skończyć opracować strategię, jednakże termin
opracowania kończy się prawdopodobnie do połowy roku 2023. Poinformowała, iż
szacunkowe koszty opiewają na kwotę 125 tys zł, jednakże wykonawca nie został
jeszcze wyłoniony, więc jest to bardzo szacunkowy koszt. Oczywiście po opracowaniu
dokumentu strategicznego zostanie on przedłożony radnym.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zapytał, czy będą również konsultacje
społeczne.

Kierownik biura odpowiedziała, że będą co najmniej trzy spotkania
z zainteresowanymi mieszkańcami.

Andrzej Kopacki zapytał, czy jeśli gmina zrealizuje zadanie za mniejszą kwotę niż
zostało przyznane ze środków zewnętrznych to będzie można przeznaczyć resztę
środków na inny cel.

Kierownik Teresa Głuszek odpowiedziała, że pewnie nie, ponieważ środki zewnętrzne
są przeznaczone na ten cel. Natomiast jeszcze nie wiadomo jaki będzie dokładnie
koszt realizacji zadania dopiero, gdy strona urzędowa przedstawi firmom ostateczną
specyfikację będzie wiadomo jaki będzie koszt realizacji strategii.
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Andrzej Kopacji wyraził zadowolenie, iż w dokumencie opracowywanym „kładzie się
nacisk” na klub siatkarski, którego może nam zazdrościć cała Europa.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji, przewodniczący komisji
podziękował za wyjaśnienia i powiedział, że komisja zapoznała się oraz przyjęła
ww. informację.

Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący rady Ireneusz Wiśniewski podziękował wszystkim szkołom za
zaangażowanie w pomoc uchodźcom.

Hanna Białas podziękowała pracownikom Wydziału Spraw Obywatelskich za sprawną
pracę, którzy w pół godziny nadali trzy pesele.

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 19 kwietnia godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:55
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


